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ZÁPIS A USNESENÍ Z III. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE LUŽICE ZE DNE  

19. ÚNORA 2015 
 

Přítomni: viz prezenční listina (příloha č.1) 

Jednání zahájil starosta obce Jaroslav KREML v 17.00 hod. 

Jednání bylo řádně svoláno a vyhlášeno.  

Při zahájení jednání bylo přítomno 15 členů.  

ZO je tím usnášeníschopné.  

 

 

     Odhlasování programu:     HLASOVÁNÍ:  15 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE  

     Program jednání byl schválen jednomyslně.  

     Zapisovatelkou byla určena slečna Denisa Šimíková  

     Ověřovateli zápisu byli určeni: M. Poláček, J. Buchta 

      Byla zvolena návrhová komise ve složení:  

předseda:     J. Hubačka    HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 1 ZDRŽEL SE  

člen:        J. Král   HLASOVÁNÍ:  15 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE  

 

     Zápis z minulého zasedání ZO byl řádně ověřen a vyhotoven k nahlédnutí ve stanoveném termínu 10 dnů. Námitky                                                       

     proti němu nebyly podány a zápis je k dispozici. 

 

 

1. Interpelace. 

Tajemník přečetl přítomným dopis o připomínkách k Organizačnímu řádu Obce Lužice a Jednacímu řádu 

zastupitelstva obce od Mgr. Kláska. Dále uvedl, že byl pověřen RO k vypracování návrhu úprav stávajícího 

Jednacího řádu ZO Lužice. Seznámil přítomné s návrhem úpravy Jednacího řádu ZO a doporučil tento návrh 

projednat na pracovní poradě ZO před schválením na nejbližším veřejném zasedání ZO. Dále informoval přítomné, 

že k jednacímu řádu RO na základě vyjádření Ministerstva vnitra rozhodla RO na svém zasedání dne 8. 12. 2015, 

usnesením č. 1/3, že na svých jednáních se bude řídit Zákonem o obcích č. 128/2000 Sb. §101, §102 v plném 

rozsahu. K připomínkám Mgr. Kláska uvedl, že zasílání zápisů ze zasedání RO zastupitelům po projednání 

s advokátní kanceláří nedoporučuje, vzhledem k citlivým informacím (osobních údajů občanů obce), zápisy ze 

zasedání RO se na úřední desku nevyvěšují (je přesně stanoveno, které dokumenty se smí na úřední desku obce 

vyvěsit a zápisy RO mezi tyto dokumenty nepatří). Jednání RO jsou neveřejná, originály veškerých zápisů RO jsou 

k nahlédnutí na OÚ v kanceláři u pí. Skutecké. Starosta se zeptal zastupitelů, zda mají dotazy. Pan Poláček dodal, že 

na školení zastupitelů byl informován školitelem, že je nutné, aby rada obce vydala Jednací řád RO. Starosta 

odpověděl, že vykladačem zákona je v tomto případě Ministerstvo vnitra ČR (autor). V písemném vyjádření 

Ministerstva vnitra se konstatuje, že jednací řád nemusí být vydán. Rada obce ve svém usnesení č. 1/3 veřejně 

deklarovala, že při jednání se řídí Zákonem o obcích č. 128/2000 Sb. §101 a §102, v plném rozsahu. Pokud bude 

nutné tato ustanovení rozšířit, vydá RO jednací řád. Tajemník dále informoval přítomné, že nový Organizační řád 

Obecního úřadu Lužice byl schválen RO dne 8. 12. 2014 s účinností od 1. 1. 2015 a byl zveřejněn na webových 

stránkách obce. Starosta dodal, že zveřejňování anonymizovaných usnesení z jednání RO se připravuje v rámci úprav 

webových stránek obce.  

 

 

 

USNESENÍ č. 3/1:    ZO bere na vědomí přednesené informace. 

 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 
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Usnesení bylo přijato. 

 

 

2. Kontrola usnesení z I. zastupitelstva obce Lužice, dne 27. 11. 2014. 

Pan Poláček informoval přítomné o provedené kontrole plnění usnesení s konstatováním, že k dnešnímu dni 

nezůstávají pro zastupitelstvo úkoly k plnění.  

 

 

USNESENÍ č. 3/2:    ZO bere na vědomí výsledek kontroly usnesení z II. zastupitelstva obce Lužice,   

     dne 18. 12. 2014. 

 

 

 

 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

     Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Zpráva kontrolního výboru. 

Pan Poláček informoval přítomné o zprávě kontrolního výboru ze zasedání, které proběhlo 14. 1. 2015. Na tomto 

zasedání kontroloval plnění usnesení rady obce za období září 2014 až prosinec 2014, usnesení zastupitelstva obce za 

období září 2014 až prosinec 2014. Kontrolní výbor konstatoval, že neshledal v přijatých usneseních žádné 

nesrovnalosti a že všechna byla splněna. Dále provedl kontrolu vyřizování stížností občanů obce Lužice. Bylo přijato 

10 podnětů a z toho 2 ještě zbývají dořešit. Všechny podněty byly projednány dle platné legislativy a žádné se 

netýkaly zanedbání povinností Obecního úřadu a jeho úředníků. 

 

     USNESENÍ č. 3/3:  ZO bere na vědomí zprávu kontrolního výboru. 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

     Usnesení bylo přijato. 

 

4. Úprava rozpočtu č. 1/2015 

Paní Valoušková seznámila přítomné s jednotlivými položkami úpravy rozpočtu č.1/2015, které se týkaly pouze 

výdajové části. Starosta vyzval přítomné, aby se k úpravě rozpočtu vyjádřili.  

-Pan Domanský konstatoval, že se mu částka u zemědělského fondu zdá být příliš vysoká. 

Starosta odpověděl, že se jedná o vynětí ze zemědělského půdního fondu pod akustickým valem v lokalitě 

Vinohrádky, což prezentuje 360 000 Kč. 

-Pan Slatinský se dotázal, co je uvedeno pod položkou rekonstrukce.  

Starosta odpověděl, že se jedná o třetí část rekonstrukce televizních kabelových rozvodů. Dále dodal, že předložená 

úprava rozpočtu zahrnuje veškeré potenciální akce, které bude možné v letošním roce realizovat. Jsou zde zahrnuty i 

všechny spoluúčasti na dotacích. Není jisté, zda všechny dotace obec získá, a proto jsou v této částce určité rezervy. 

-Pan Slatinský se dotázal na položku veřejného osvětlení 
Starosta odpověděl, že je zde zahrnuta platba za vypracování master planu, což je dokument, který definuje, jak 

bude nadále pokračovat další revitalizace stávajícího veřejného osvětlení. Dále jsou zde zahrnuty dílčí projekty 

revitalizace osvětlení, kde je potřeba veřejné osvětlení rozšířit (park U Vrchnice, ulice U Vrchnice, ulice Kratiny, atd.). 

Cílem je instalace úsporných svítidel, regulace a kabelové rozvody uložené v zemi. 

- Pan Slatinský se dotázal, zda v položce doskočiště je zahrnuto i něco jiného? 

Starosta odpověděl, že se jedná pouze o rekonstrukce doskočiště. 
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- Pan Klásek se dotázal, zda se společnost Noel s. r. o. podílí na hrazení provozu kabelové televize. 

Starosta odpověděl, že ano. Tajemník doplnil, že Noel s. r. o., platí společnosti LUTES s. r. o, a ten platí nájem obci. 

Dále společnost NOEL s. r. o., spolufinancuje inovaci technologie. 

- Pan Domanský se dotázal, zda se dají náklady a nabídky společnosti Noel s. r. o. nějak kontrolovat. 

Tajemník odpověděl ano, kontrolují se a porovnávají se s cenami v jiných obcích, dle podrobného rozpisu 

jednotlivých položek. 

- Pan Poláček konstatoval, že je škoda, že se společnosti Noel s. r. o. nepodařilo získat větší množství zákazníků 

k připojení na internet, zřejmě je to nízkou přenosovou rychlostí nebo vysokou cenou. 

Starosta odpověděl, že přenosová rychlost se během let stále navyšuje a cena zůstává stejná. Pan Půček podotkl, že 

společnost Noel s. r. o. má v nabídce 10 Mbps za 394 Kč, 40 Mbps za 495 Kč a 60 Mbps za 696 Kč za měsíc.  

Paní Líčeníková informovala, že škola platí internet 1 Kč/měsíčně. 

- Pan Klásek požádal starostu, zda by bylo možné na pracovní poradu zastupitelů, pozvat zástupce  

společnosti Noel s. r. o. 

Starosta odpověděl, že na příští pracovní poradu ZO pozve zástupce společnosti Noel s. r. o. 

 

 

   Návrh usnesení: č. 3/4 :  ZO schvaluje úpravu rozpočtu č. 1/2015 po provedené úpravě činí    

      příjmová část 35 404 100 Kč, výdajová část 33 813 100 Kč. Rozdíl  

     ve výši 1 591 000 Kč  bude vyrovnán po splátce úvěru. Změny byly provedeny 

     ve výdajové části mezi jednotlivými paragrafy a v součtu se výdajová část  

     nemění. 
 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

5. Projednání zrušení usnesení. 

 Tajemník oznámil přítomným, že kupující nesplnil podmínku kupní smlouvy (úhradu kupní ceny do 30 dnů od 

podpisu kupní smlouvy) a je nutné zrušit usnesení č. 2/7, ze dne 18. 12. 2014 a tento pozemek p. č. 3174, k. ú. Lužice 

u Hodonína uvolnit k prodeji novému zájemci (bod č. 6 v programu jednání ZO). 

 

 

       USNESENÍ č. 3/5:  ZO schvaluje zrušení usnesení č. 2/7, ze dne 18. 12. 2014. 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

     Usnesení bylo přijato. 

 

6. Projednání kupní smlouvy k pozemku p. č. 3174, k. ú. Lužice u Hodonína. 

Tajemník informoval přítomné, že se jedná o pozemek v lokalitě Vinohrádky. Přečetl návrh ze strany kupujícího na 

úpravu kupní smlouvy. Starosta doporučil kupní smlouvu neměnit a ponechat ji v původním znění, tak aby podmínky 

pro všechny kupující byly stejné. 

 

USNESENÍ č. 3/6:  ZO schvaluje kupní smlouvu k pozemku p. č. 3174 – orná půda, o výměře 973 m
2
, k. ú. 

Lužice u Hodonína mezi Obcí Lužice, Česká 1. 696 18 jako prodávajícím a xxxxxxxx 

jako kupujícím, za cenu  

1200 Kč/m
2
, v celkové výši 1 167 600 Kč v původním znění. 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 12 

PROTI 3 (Slatinský, Poláček, Domanský) 
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ZDRŽEL SE 0  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

7. Projednání kupní smlouvy k pozemku p. č. 3150, k. ú. Lužice u Hodonína 

 Tajemník oznámil přítomným, že se jedná o pozemek v lokalitě Vinohrádky. 

 

USNESENÍ 3/7:  ZO schvaluje kupní smlouvu k pozemku p. č. 3150 – orná půda, 

    o výměře 893 m
2
, k. ú. Lužice u Hodonína mezi Obcí Lužice, Česká 1,  

    696 18 Lužice jako prodávajícím a xxxxxxxx jako kupujícím, za cenu 1200 Kč/m
2
,  

    v celkové výši 1 071 600 Kč. 

 

 

     HLASOVÁNÍ:  

     PRO 14 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 1 (Klásek) 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

8. Projednání kupní smlouvy k pozemku p. č. 3151, k. ú. Lužice u Hodonína. 

Tajemník oznámil přítomným, že se jedná o pozemek v lokalitě Vinohrádky. Přečetl návrh ze strany kupujícího na 

úpravu kupní smlouvy. Tajemník, tak jako v předchozím bodě, doporučil kupní smlouvu neměnit a ponechat ji tak, 

aby podmínky pro všechny kupující byly stejné. 

 

   USNESENÍ  3/8:  ZO schvaluje kupní smlouvu k pozemku p. č. 3151 – orná půda,  

    o výměře 778 m
2
, k. ú. Lužice u Hodonína mezi Obcí Lužice, Česká 1,  

    696 18 Lužice jako prodávající a xxxxxxxx, 695 01 Hodonína za cenu 1200 Kč/m
2
,  

    v celkové výši 933 600 Kč v původním znění. 

 
HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

9. Projednání kupní smlouvy k pozemku p. č. 3164, k. ú. Lužice u Hodonína. 

Tajemník oznámil přítomným, že se jedná o pozemek v lokalitě Vinohrádky. 

 

 

   USNESENÍ č. 3/9:   ZO schvaluje kupní smlouvu k pozemku p. č. 3164 – orná půda,  

    o výměře 715 m
2
, k. ú. Lužice u Hodonína mezi Obcí Lužice, Česká 1,  

    696 18 Lužice jako prodávající a xxxxxxxx jako kupující, za cenu 1200 Kč/m
2
,  

    v celkové výši 858 000 Kč. 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0  

 

    Usnesení bylo přijato. 

 

 

10 Projednání kupní smlouvy k pozemku p. č. 1434/16, k. ú. Lužice u Hodonína. 
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Tajemník sdělil přítomným, že na základě nabídky pana xxxxxxxx k odprodeji pozemku p. č 1434/16,  

k. ú. Lužice u Hodonína, je ZO předložena kupní smlouva pro tento pozemek.  

Jedná se o pozemek pod veřejnou komunikací na ulici Důlní. Starosta podotkl, že kdokoliv bude chtít 

odprodat pozemek, který je pod veřejnou komunikací, tak ji obec vykoupí. 

 

USNESENÍ č. 3/10:  ZO schvaluje kupní smlouvu k pozemku p. č. 1434/16 – ostatní plocha, o výměře  

    189 m
2
, k. ú. Lužice u Hodonína mezi xxxxxxxxx jako prodávajícím a Obcí Lužice,  

    Česká 1, 696 18 Lužice jako kupujícím, za cenu 100 Kč/m
2
, v celkové výši 18 900 Kč. 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

     Usnesení bylo přijato. 

 

 

11. Projednání kupní smlouvy k pozemku p. č. 2287/18, k. ú. Lužice u Hodonína. 

Tajemník informoval přítomné, že se jedná o prodej pozemku pod trafostanicí na křižovatce ulic Zahrádkářská a 

Ke Koupališti. Pan Poláček se dotázal, zda je za takový pozemek, vždy jednotná částka. Tajemník odpověděl, 

cenu schvaluje po dohodě prodávajícího a kupujícího ZO Lužice, a že může být různá, v případě prodeje pozemků 

pod stavbami „veřejně prospěšnými“ je minimální cena 100 Kč/m
2
. 

 

    USNESENÍ  3/11:  ZO schvaluje kupní smlouvu k pozemku p. č. 2287/18,  

    o výměře 11 m2 mezi Obcí Lužice, Česká 1, Lužice 696 18 jako    

    prodávajícím a E.ON Distribuce a. s., F. A. Gerstnera 2151/6, 370 49    

    České Budějovice jako kupujícím, za cenu 100 Kč/m
2
,  

    v celkové výši 1100 Kč. 

      HLASOVÁNÍ:  

      PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0  

 

     Usnesení bylo přijato. 

 

12.  Projednání smlouvy o budoucí kupní smlouvě k pozemku p. č. 1698/2, k. ú. Lužice u Hodonína. 

Tajemník informoval přítomné o pozemku uvedeném v kupní smlouvě. 

 

   USNESENÍ  3/12:  ZO schvaluje smlouvu o budoucí kupní smlouvě k pozemku  

    p. č. 1698/2, k. ú. Lužice u Hodonína – ostatní plocha o výměře 168 m    

    mezi xxxxxxx jako prodávajícím a Obcí Lužice, Česká 1, 696 18 Lužice jako kupujícím 

    za cenu 100 Kč/m
2
, v celkové výši 16 800 Kč. 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 
13.  Projednání I. žádosti o odprodej pozemků p. č. 859/4 a 859/5, vše k. ú. Lužice u Hodonína. 

Tajemník přečetl přítomným žádost o doprodej pozemků p. č. 859/4 a 859/5, vše k. ú. Lužice u Hodonína. Starosta 

upozornil přítomné na stížnosti rušení nočního klidu a konzumaci alkoholu na těchto pozemcích. A proto Rada 

obce neschválila záměr odprodeje těchto pozemků, aby byl možný přístup obecního strážníka. 

 

   USNESENÍ  3/13:  ZO neschvaluje prodej těchto pozemků p. č. 859/4 a 859/5,  

    vše k. ú. Lužice u Hodonína, dle předloženého geometrického plánu. 
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HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

14.  Projednání II. žádosti o odprodej pozemků p. č. 859/6 a 859/5, vše k. ú. Lužice u Hodonína. 

Tajemník informoval přítomné o obsahu druhé žádosti k odprodeji pozemků. RO doporučuje ZO schválit záměr 

prodeje těchto pozemků p. č. 859/6 a 859/5, vše k. ú. Lužice u Hodonína, dle předloženého geometrického plánu. 

 

   USNESENÍ  3/14:  ZO schvaluje záměr odprodeje pozemků p. č. 859/4 a 859/5, vše k. ú. Lužice u Hodonína, 

    dle předloženého geometrického plánu. 

 
HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 
Usnesení bylo přijato. 

 
15.  Návrh na vydání regulačního planu – změna č. 1. 

Starosta informoval přítomné, že změna regulačního plánu prošla postupně všemi fázemi a tou poslední je 

schválení změny zastupitelstvem obce. Pan Domanský konstatoval, že mu to připadá jako výjimka u předešlých 

kupních smluv. Starosta podotkl, že se jedná o jiný případ a je v zájmu obce tyto pozemky prodat – udržování 

porostů, soukromí ostatních obyvatel. Tajemník uvedl, že záměr prodeje visel na úřední desce a pan xxxxxxx byl 

jediný zájemce.  

 

   USNESENÍ  3/15:  Zastupitelstvo obce Lužice po projednání návrhu změny č. 1 Regulačního   

    plánu Lužice, lokalita Vinohrádky – II. etapa (dále také „změna č. 1 RP“)   

    předloženého pořizovatelem, tj. odborem rozvoje města  

    Městského úřadu Hodonín 

 

 

I. ověřuje  

ve smyslu § 69 odst. 2 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění 

pozdějších předpisů, soulad změny č. 1 RP  

s Politikou územního rozvoje České republiky a s Územním plánem obce po změnách č. 1 až 3, 

s cíli a úkoly územního plánování, zejména s požadavky na ochranu architektonických a urbanistických hodnot v území, 

s požadavky stavebního zákona a jeho prováděcích právních předpisů, 

s požadavky zvláštních právních předpisů a se stanovisky dotčených orgánů podle zvláštních právních předpisů, popř. 

s výsledkem řešení rozporů – dle přiloženého odůvodnění změny č. 1 RP doplněného pořizovatelem dle § 68 odst. 5 

stavebního zákona. 

Zastupitelstvo obce Lužice neshledalo žádný rozpor. 

 

II. souhlasí 

s vyhodnocením výsledků projednání návrhu změny č. 1 RP zpracovaným pořizovatelem ve spolupráci s určeným 

zastupitelem, jak je uvedeno v odůvodnění změny č. 1 RP doplněného pořizovatelem dle § 68 odst. 5 stavebního zákona, 

 

III. vydává  
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v souladu s § 6 odst. 5 písm. d) stavebního zákona, za použití § 62 odst. 1 stavebního zákona, § 71 odst. 3 stavebního 

zákona, § 19 a přílohy č. 11 vyhlášky č. 500/2006 Sb., o územně analytických podkladech, územně plánovací 

dokumentaci a způsobu evidence územně plánovací činnosti, ve znění pozdějších předpisů, § 171 a následujících zákona 

č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů, změnu č. 1 Regulačního plánu Lužice, lokalita Vinohrádky – 

II. etapa formou opatření obecné povahy. 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 8 

PROTI 2 (Poláček, Domanský) 

ZDRŽEL SE 5 (Slatinský, Pecka, Klásek, Hubačka, Král) 

 

 

16.  Pověření starosty na valnou hromadu Selu Energy. 

Tajemník seznámil přítomné s návrhem na delegování starosty na valné hromady společnosti Selu Energy s. r. o. Pan 

Klásek podotkl, že děkuje za pracovní poradu zastupitelů, kde byla společnost Selu Energy s. r. o. představena. 

 

   USNESENÍ  3/16:  ZO pověřuje starostu obce Lužice Ing. Jaroslava Kremla zastupovat    

    Obec Lužice na valných hromadách akciové společnosti Energy s. r. o.,  

    Velkomoravská 151/147, 696 18 Lužice, s majetkovou účastí obce Lužice.  

 
HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 
17. Projednání dopisu European Data Project s. r. o. 

Tajemník seznámil přítomné s dopisem od European Data Project s. r. o., ve věci provozování hracích automatů a loterií. 

 

   USNESENÍ  3/17:  ZO bere na vědomí dopis European Data Project s. r. o. 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 
Usnesení bylo přijato. 

 
18. Výsadba včelí naučné stezky. 

Starosta oznámil, že se jedná o stezku k arboretu. Zde by se vzhledem k péči o životní prostředí udělala naučná stezka, 

kde bude vysazeno 20 stromů a cca 120 keřů. Celá stezka se nachází na obecních pozemcích. Jedná se o stezku 

pochůzkovou pro vycházky občanů, šířka je 12 metrů. Podotkl, že 11. 4. 2015 bude „Den Země“, který bude letos 

zaměřen právě na výsadbu naučné stezky. Místostarostka dodala, že je tato akce vhodná pro rodiny s dětmi, které 

pomohou přírodě a akce bude mít i výchovný charakter. Pan Klásek se zeptal, zda budou stromy označeny. Starosta 

odpověděl, že všechny stromy a keře budou označeny latinským a českým názvem. Byl položen dotaz, zda je na dřeviny 

standartní záruka. Starosta odpověděl, že ano. 

 

   USNESENÍ  3/18:  ZO schvaluje výsadbu „Včelí naučné stezky“. 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 
Usnesení bylo přijato. 
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19. Instalace pamětní desky lužickým občanům v Mauthausenu. 

Místostarostka informovala přítomné, že žáci ZŠ přišli po exkurzi do Mauthasuenu s návrhem, umístit zde pamětní desku 

pro naše dva rodáky, kteří zde zahynuli. Byli to Jaroslav Dobrovolský a Antonín Kos. Místostarostka konstatovala, že 

bylo zahájeno jednání s českým Velvyslancem v Rakousku, který přislíbil pomoc při realizaci.  

 

   USNESENÍ  3/19:  ZO schvaluje instalaci pamětní desky lužickým občanům v Mauthausenu pro lužické  

    rodáky Jaroslava Dobrovolského a Antonína Kose. 

 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 
Usnesení bylo přijato. 

 
20.  Žádost o dotaci na akci „Lužice – biologicky rozložitelný odpad“. 

Starosta informoval přítomné, že je možné požádat o dotaci na pořízení kompostérů, ve kterých by si občané 

kompostovali biologicky rozložitelný odpad, čímž by se snížily náklady na provoz sběrného dvoru. Z dotačního titulu by 

se pořídilo 400 ks kompostérů, které by z 90% byly hrazeny z dotace a 10% spoluúčast obce. Pan Klásek se dotázal, kolik 

to prezentuje pro obec finančních prostředků. Pan Buchta odpověděl, že při koupi 400 ks kompostérů, za cenu 2500 

Kč/ks, to prezentuje 1 300 000 Kč, tudíž 130 00 Kč jako spoluúčast obce. Pan Buchta ještě podotkl, že buď půjdeme 

cestou kompostérů, na které jsou vypsány dotace, nebo cestou hnědých popelnic, na které nejsou příliš kladné ohlasy.  

 

   USNESENÍ  3/19:  ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na akci „Lužice – biologicky rozložitelný odpad“ 

 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 
Usnesení bylo přijato. 

 
  21. Různé 
      

- Informace z valných hromad společnosti LUTES s. r. o. 
    Tajemník seznámil přítomné se zápisy valných hromad společnosti LUTES s. r. o., ze dne 23. 1. 2015 a 9. 2.2015. 

   Informoval přítomné o změně organizační struktury společnosti LUTES s. r. o., a o návrhu RO provést kontrol 

účetnictví společnosti LUTES s.r.o. za rok 2014, a to přijatých faktur – daňových dokladů a jejich úhrad finančním 

výborem. 

 

   USNESENÍ  3/21:  ZO schvaluje, aby finanční výbor provedl kontrolu účetnictví společnosti LUTES s. r. o., 

    za rok 2014 

 

HLASOVÁNÍ:  

PRO 15 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Seznámil přítomné s obsahem dopisu ze dne 30. 1. 2015 Mgr. Kláska ve věci jeho přijetí funkce jednatele               
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   společnosti LUTES s.r.o. a jeho návrhu na zřízení dozorčí rady v této společnosti. Zřízení dozorčí rady nebylo 

schváleno valnou hromadou společnosti LUTES s. r. o. Činnost dozorčí rady může v plném rozsahu provádět finanční  

a kontrolní výbor obce. 

 

- Lidový dům 

  Starosta konstatoval, že do Lidového domu bylo investováno hodně finančních prostředků na postavení stodoly, která 

má sloužit mimo jiné na uskladnění lavic a stolů. V současnosti zde parkují automobily a stoly s lavicemi jsou uskladněny 

mimo zastřešený prosto. Vyzval členy KDU – ČSL, aby se na tento stav zaměřili a sjednali nápravu. Pan Klásek řekl, že 

to bere na vědomí a pokusí se nápravu sjednat. 

 

- Stanovení termínu pracovní porady zastupitelů 

   Zastupitelé se dohodli na termínu 25. března 2015 v 17 hodin. 

 

Pan Domanský požádal o zasílání materiálů k zastupitelstvu v listinné podobě. Stejně tak pan Klásek a Hubačka. 

Pan Král podotkl, že je nutné zasáhnout proti parkování aut na chodnících. Starosta odpověděl, že bude nutné přistoupit 

k udělování sankcí za špatné parkování obecní policií. Pan Poláček se dotázal starosty, kdy budou předloženy plány a vize 

obce Lužice do budoucna. Starosta odpověděl, že to bude předmětem některé z pracovních porad zastupitelů. Pan Klásek 

požádal o doplnění redakční rady panem Hubačkou a panem Poláčkem. Místostarostka odpověděla, že schválení nových 

členů redakční rady bude projednáno na nejbližším zasedání RO. Dále pan Klásek poděkoval za projekci materiálů při 

zasedání zastupitelstva. 

Pan Poláček se dotázal, proč není na webových stránkách obce, že je obecní strážník nemocen. Bylo odpovězeno, že je na 

telefonu. 

Místostarostka pozvala přítomné na divadelní představení DS Svatopluk s názvem „Mínus 2“, které proběhne 1. 3. 2015 

v místní sokolovně, v 15 hodin. 

Pan Staněk pozval přítomné na „8. ples sportovců“, který se uskuteční 28. 2. 2015. 

Paní Líčeníková pozvala přítomné na „Ples školy“, který proběhne 7. 3. 2015 v místní sokolovně. Také pozvala 

zastupitele i veřejnost na akci „Lužická Laťka“ 5. 3. 2015. 
 
 
14. Diskuze 

Starosta vyzval přítomnou veřejnost k diskusi. Pan xxxxxxx podotkl, že se mu nelíbí parkování aut na chodnících a 

cyklostezkách, a zda by nepomohlo umístění zákazových značek. Starosta odpověděl, že zákazové značky by byly 

duplicitní, protože chodníky a cyklostezky jsou označeny dopravními značkami a stání na chodnících a cyklostezkách je 

nepřístupné ze zákona č. 361/2000 Sb., o provozu na pozemních komunikacích. Jak už konstatoval v minulém bodě, bude 

nutné udělovat sankce obecní policií a spolupracovat při tom se státní dopravní policií. 

Pan Klásek konstatoval, že parkování na ulici Velkomoravské od školy nahoru, je parkování problematické. Starosta 

odpověděl, že je nutné obejít obyvatele a stanovit možnosti parkování projektem. Možnost parkovat mimo vozovku, 

chodník a cyklostezku bude mít většina domů. Je jen pár domů, které tuto možnost nemají. Tento problém se pak bude 

muset řešit s finanční účastí obce. 
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15. Závěr 

Starosta na závěr poděkoval všem za konstruktivní a věcný přístup.  

 

Zapsala: Denisa Šimíková 

 

 

 

 

   …………………………      ………………………….. 

         starosta                  místostarostka 

    Ing. Jaroslav Kreml            Mgr. Jana Ambrožová  

  

 

 

 

 

 

 

   …………………………      …………………………… 

            ověřovatel        ověřovatel 

         Ing. Michal Poláček      Ing. Jakub Buchta, Dis. 


